
 

 

 

 

Referat fra bestyrelsesmøde den 6. juni 2023, messecentret,  9600 Aars. 

 

1. Valg af dirigent (Hans Jørn) 

2. Godkendelse af referat (godkendt) 

3. Godkendelse af dagsorden (godkendt) 

4. Nyt fra formand (se vedhæftede) 

5. Nyt fra handicapråd. 

A. Herunder orientering om nedlæggelse af terapiteamet i Psykiatri og 

Handicap og flytning af K-klasser fra Ranum skole til Farsø skole samt 

drøftelse af hvorfor ovennævnte ikke har været til høring/orientering i 

handicaprådet: ikke enighed om udsættelser af punkter. Handicapchefen 

nægter at få punktet på dagsorden ang. Nedlæggelse af terapitemaet. DH 

ønsker at det kommer på dagsorden igen. (Et stort utømmelig emne.) Kan 

jo ikke ses i referat fra handicaprådet. Afvisning af at handicaprådet for 

indsigt i flytning af K-klasser fra Ranum til Farsø. Handicaprådet ønsker 

mere orientering. Ella orienterer om hvordan hun blev bedt om at gå 

udenfor døren i punkt 27, handicapchefen mente at hun var inhabil 

B. Hvordan skal vi forholde os til den manglende høring/orientering så vi sikrer 

fremtidige tiltag der berører vores område bliver hørt eller orienteret om i 

handicaprådet. 

 

6. Orientering fra det seneste møde i (LAR): klapjob blev nævnt. Forsøg i 3 år. 

Fremhæver HEG. 

7. Nyt fra tilgængelighedsudvalget: Laver fælles kursus sammen med andre 

DH afdelinger for dem som er i tilgængelighedsudvalget. Lave arrangement 

med politikerne sammen med ældrerådet om tilgængelig hed. Vi ønsker os en 

tilgængelighedsrådgiver. 

8. Dagsordner fra de politiske udvalg.: en opsummering af at dem i 

handicaprådet tjekker op på de politiske udvalg. 

9. nedsættelse af arbejdsgruppe omkring Høreforeningens arrangement på 

Stenaldercentret til efteråret. Wilhelm laver et møde med museumsinspektør 

på Stenaldercentret. Godt initiativ. Henrik, Jørgen, Peder og Vilhelm tager til 

mødet i Ertebølle  

10. Møde i Brønderlsev omkring oprettelse af et netværk blandt de nordjyske 

DH-afdelinger.: Jørgen modtager tilmelding og rundsender invitation igen 

11. Næste møde: 8. august på Lanternen eller HEG 

12. Evt. Oprettelse af DH på kommunens database. Vilhelm vil gerne hjælpe med 

at søge fonde. Lidt snak om hjemmesiden med opdatering, er vist fint nok.  


